
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

ПРОТОКОЛ 
спільного засідання постійних депутатських комісій з 

питань планування бюджету, фінансів, підприємницької 

діяльності, соціального захисту, праці та сфери послуг; 

з питань промисловості, будівництва, агропромислового 

комплексу, житлово – комунального господарства, 

земельних відносин та екології;  

мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, 

етики, законності, правопорядку;  

з гуманітарних питань 

 

від 19 червня 2025 року 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 



ПРОТОКОЛ 

спільного засідання постійних депутатських комісій з питань планування бюджету, фінансів, 

підприємницької діяльності, соціального захисту, праці та сфери послуг; з питань 

промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – комунального 

господарства, земельних відносин та екології; мандатної комісії, з питань депутатської 

діяльності, етики, законності, правопорядку; з гуманітарних питань. 

 

Від 19 червня 2025 року                                                                               м. Слобожанське 

                                                                                                                    

Присутні: 15 

З них: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності,  

правопорядку – 3 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, 

соціального захисту, праці та сфери послуг - 4 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології – 5 

члени комісії з гуманітарних питань – 3 

 

Відсутні: 8 

З них: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності,  

правопорядку – 4 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, 

соціального захисту, праці та сфери послуг - 1 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології – 1 

члени комісії з гуманітарних питань – 2 

 

Запрошені: Слобожанський міський голова Дмитро ДІХТЯР, секретар Слобожанської міської 

ради Галина КУЦЕНКО, керуюча справами (секретар) виконавчого комітету міської ради Яна 

ХАБАРОВА, начальник відділу бухгалтерського обліку та звітності міської ради Оксана 

ВОДОЛАЖСЬКА, начальник  фінансового управління Слобожанської міської ради Наталія 

БАРДАКОВА, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних питань міської ради  

Інна РУДЧУНКО, начальник відділу з питань правової роботи, запобігання та виявлення 

корупції міської ради Олена РЄПНІКОВА, головний спеціаліст відділу економічного 

розвитку, комунальної та інвестиційної діяльності міської ради Тетяна КОЛОБОВА, 

начальник відділу освіти Слобожанської міської ради Костянтин РУДЕНКО, головний 

спеціаліст відділу мобілізаційної роботи, з питань цивільного захисту, взаємодії з 

правоохоронними органами міської ради Альона МЕЛЬНИК, директор КУ «Центр надання 

соціальніх послуг» Слобожанської міської ради Лілія ПАШКОВА, начальник відділу ЦНАП 

Слобожанської міської ради Олена ПІЛАТ. 

 

Порядок денний: 

1. Про внесення змін до рішення LXIII сесії VIII скликання Слобожанської селищної ради 

від 24 грудня 2024 року №2629-VIII «Про бюджет Слобожанської селищної 

територіальної громади на 2025 рік». 

2. Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2025 рік до Програми соціального захисту 

населення Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 

3. Про внесення змін до Заходів на 2025 рік до Програми з оздоровлення та відпочинку 

дітей Слобожанської селищної ради на 2022 - 2025 роки. 



4. Про внесення змін та доповнень до  Заходів на 2025 рік до Програми фінансової 

підтримки комунальних підприємств  Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 

5. Про внесення змін та доповнень  до  Заходів на 2025 рік до Програми розвитку та 

реформування  житлово-комунального господарства Слобожанської селищної ради на 

2021-2025 роки.  

6. Про внесення змін до Напрямів  діяльності, завдань і заходів до Програми  

природоохоронних заходів   Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 

7. Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2025 рік  до  Програми                                                                                                                 

природоохоронних   заходів Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 

8. Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2025 рік до  Програми енергозбереження 

та благоустрою територій населених  пунктів Слобожанської селищної ради на 2021-

2025 роки.  

9. Про внесення змін до Заходів на 2025 рік до Програми підтримки підрозділів Збройних 

Сил України, Міністерства внутрішніх справ України, територіальної оборони, 

добровольчих та інших військових формувань  Слобожанської селищної ради 

Чугуївського району Харківської області на 2023-2025 роки. 

10. Про затвердження Кодексу етичної поведінки депутатів, посадових осіб, інших  

працівників Слобожанської міської ради та працівників комунальних закладів, установ, 

підприємств створених Слобожанською міською радою. 

11. Про внесення змін до рішення ІІ сесії Слобожанської селищної ради VIІI скликання від 

10 грудня 2020 року №33 - VIІI «Про початок реорганізації Геніївської сільської ради». 

12. Про внесення змін до рішення ІІ сесії Слобожанської селищної ради VIІI скликання від 

10 грудня 2020 року №31 - VIІI «Про початок реорганізації Лиманської сільської ради». 

13. Про внесення змін до рішення ІІ сесії Слобожанської селищної ради VIІI скликання від 

10 грудня 2020 року №35 - VIІI «Про початок реорганізації Скрипаївської сільської 

ради». 

14. Про внесення змін до рішення ІІ сесії Слобожанської селищної ради VIІI скликання від 

10 грудня 2020 року №34 - VIІI «Про початок реорганізації Шелудьківської сільської 

ради». 

15. Про затвердження положень про структурні підрозділи апарату Слобожанської міської 

ради.  

16. Про внесення змін до найменування та положення про Відділ культури, туризму, молоді 

та спорту Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області та 

затвердження його в новій редакції. 

17. Про внесення змін до найменування та положення про Відділ освіти Слобожанської 

селищної ради Чугуївського району Харківської області та затвердження його в новій 

редакції. 

18. Про внесення змін до найменування та положення про Службу у справах дітей 

Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області та затвердження 

його в новій редакції. 

19. Про внесення змін до найменування та положення про Фінансове управління 

Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області та затвердження 

його в новій редакції. 

20. Про внесення змін до найменування та положення Комунальної установи «Центр 

професійного розвитку педагогічних працівників» Слобожанської селищної ради 

Чугуївського району Харківської області та затвердження його в новій редакції. 

21. Про внесення змін до найменування та положення  відділу Центр надання 

адміністративних послуг Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області  та затвердження  його в новій редакції. 

22. Про внесення змін до найменування та Положення комунальної установи «Місцева 

пожежна охорона Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської 

області» та затвердження його в новій редакції. 



23. Про внесення змін до найменування та Положення Комунальної установи «Центр 

надання соціальних послуг» Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області та затвердження його в новій редакції. 

24. Про внесення змін до структури виконавчого органу Слобожанської міської ради. 

25. Про внесення змін до найменування та затвердження Статуту Комунального 

некомерційного підприємства «Слобожанська лікарня» Слобожанської селищної ради в 

новій редакції. 

26. Про затвердження Статуту Комунального Підприємства «Донець» в новій редакції. 

27. Про затвердження Статуту Комунального підприємства «Комунальник» в новій редакції. 

28. Про затвердження переліку адміністративних послуг відділу Центр надання 

адміністративних послуг Слобожанської  міської ради Чугуївського району Харківської 

області в новій редакції. 

29. Про затвердження регламенту відділу Центр надання адміністративних послуг 

Слобожанської  міської ради Чугуївського району Харківської області в новій редакції. 

30. Про внесення змін до рішення LIX cесії Слобожанської селищної ради VIIІ скликання 

від 07.11.2024 №2514-VIIІ «Про прийняття зі спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Харківської області до комунальної власності Слобожанської селищної 

територіальної громади двох мультифункціональних спортивних майданчика у рамках 

реалізації проекту «Здорова Україна» (зі змінами). 

31. Про  внесення змін до рішення ХХІІ сесії Слобожанської селищної ради VIII скликання 

від 03.02.2022 року № 1229-VIII «Про початок розробки проєкту Стратегії розвитку 

Слобожанської селищної територіальної громади на період до 2027 року» (зі змінами). 

32. Про затвердження Програми комплексного відновлення території Слобожанської 

міської територіальної громади Чугуївського району Харківської області (її частини). 

33. Про схвалення проєкту  Договору про припинення співробітництва територіальних 

громад у формі делегування виконання окремих завдань. 

34. Про затвердження Протоколу про узагальнення результатів громадського обговорення 

проєкту рішення Слобожанської селищної ради «Про припинення юридичної особи 

Комунального закладу «Нижньобишкинська загальноосвітня школа І–ІІ ступенів» 

Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області шляхом 

ліквідації». 

35. Про припинення юридичної особи Комунального закладу «Нижньобишкинська 

загальноосвітня школа І-ІІ ступенів» Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області шляхом ліквідації. 

36. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ШЕЛУДЬКУ Ігору 

Миколайовичу.  

37. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. БУРИКІНУ Сергію Павловичу. 

38. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. КРИШТОПІ Любові Іванівні. 

39. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. НАРОЖНІЙ Руфіні Сергіївні. 

40. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ЧУДНОМУ Михайлу 

Степановичу. 

41. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. МИСЬКО Тамарі Дмитрівні.  

42. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. КРИВОШЕЯ Дмитру 

Олександровичу. 

43. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ЛИМАРУ Геннадію 

Васильовичу. 

44. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. МИХАЙЛІВСЬКІЙ Олександрі 

Миколаївні. 

45. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ШТЕФАН Тетяні Миколаївні. 

46. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. КОМЕНДАНТУ Сергію 

Михайловичу. 

47. Про виділення в натурі (на місцевості) земельної частки (паю) з кадастровим номером 



6321783000:02:000:1019. 

48. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової оцінки земельної 

ділянки з кадастровим номером 6321782000:01:005:0125. 

49. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової оцінки земельної 

ділянки з кадастровим номером 6321782000:01:005:0130. 

50. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової оцінки земельної 

ділянки з кадастровим номером 6321782000:01:005:0119. 

51. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки з 

кадастровим номером 6321784500:01:000:0015. 

52. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки з 

кадастровим номером 6321782000:01:005:0130. 

53. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки АТ 

«ХАРКІВОБЛЕНЕРГО» в с.Шелудьківка на розі вул.Садової та вул.Вишневої. 

54. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельних ділянок АТ 

«ХАРКІВОБЛЕНЕРГО» в с.Шелудьківка по вул.Вишневій. 

55. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земель під 

об’єктами культурної спадщини місцевого значення (братськими могилами). 

56. Про передачу земельної ділянки за кадастровим номером 6321787000:01:002:0389 в 

оренду гр.СЕМЕНКУ Михайлу Борисовичу. 

57. Про передачу земельної ділянки за кадастровим номером 6321782001:01:003:0087 в 

оренду гр.СЛЮСАР Інні Володимирівні. 

58. Про внесення змін до діючого договору оренди земельної ділянки від 17.06.2010 року. 

59. Про внесення змін до діючого договору оренди земельної ділянки від 23.05.2007 року. 

60. Про внесення змін до діючого договору оренди земельної ділянки від 08.04.2008 року. 

61. Про розгляд заяви гр. СЛЮСАР Інни Володимирівни. 

62. Про розгляд заяви гр. ПОЛЬКА Миколи Миколайовича. 

63. Про розгляд заяви гр. ПОЛЬКА Олександра Миколайовича. 

64. Про розгляд заяви гр.ШРАМКО Карини Вікторівни. 

65. Про надання згоди на реконструкцію будівлі сільськогосподарського призначення по 

вул.Миру, 52-А в с.Черкаський Бишкин. 

66. Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки з подальшою передачею в оренду гр.ДУЦЬКОМУ Віталію Сергійовичу. 

67. Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації масиву земель сільськогосподарського призначення. 

68. Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земельної ділянки з кадастровим номером 6321782000:01:000:0545. 

69. Про контроль за виконанням умов договору оренди земельної ділянки за кадастровим 

номером 6321782704:01:001:0026. 

70. Про контроль за виконанням умов договору оренди земельних ділянок від 04.09.2017 

року. 

71. Про припинення права користування земельною ділянкою з кадастровим номером 

6321783000:02:000:1332. 

 

ВИСТУПИВ: Дмитро ДІХТЯР, Слобожанський міський голова, який наголосив, що сьогодні 

на засіданні є кворум всіх 3 постійних депутатських комісій, а саме: комісії з питань 

планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального захисту, праці та 

сфери послуг, комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, 

житлово – комунального господарства, земельних відносин та екології, комісії з гуманітарних 

питань. Присутні члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, 

правопорядку відповідно до Регламенту ради, мають право бути присутніми, висловлювати 

свою думку, але не мають право голосувати. 

 



Та наголосив, що  для ведення спільного засідання постійних депутатських комісій необхідно 

обрати голову спільного засідання депутатських комісій. Які будуть пропозиції? 

 

ВИСТУПИЛИ: Олександр СИДОРЕНКО, депутат міської ради, який запропонував обрати 

головою спільного засідання постійних депутатських комісій Володимира ЮНОШЕВА, голову 

комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг. 

Дмитро ДІХТЯР, Слобожанський міський голова, який поставив дану кандидатуру на 

голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Обрати головою спільного засідання постійних депутатських комісій 

Володимира ЮНОШЕВА. 

 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

наголосив, що для ведення протоколу спільного засідання депутатських комісій потрібно 

обрати секретаря. Та запропонував обрати секретарем для ведення протоколу спільного 

засідання депутатських комісій Вікторію ДЗЮБУ та поставив дану кандидатуру на 

голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Обрати секретарем для ведення протоколу спільного засідання депутатських 



комісій Вікторію ДЗЮБУ. 

 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

ознайомив присутніх з порядком денним комісії та запитав у кого є питання, чи пропозиції з 

даного питання?  

 

ВИСТУПИЛИ: Галина КУЦЕНКО, секретар ради, яка звернулася до депутатів з проханням 

включити до порядку денного комісії питання «Про результати діяльності прокуратури на 

території Чугуївського району». 

Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Олег ПОНОМАРЕНКО та інші депутати, які наголосили, що вони 

наполягають на включенні даного питання до порядку денного комісії.  

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який поставив на 

голосування питання щодо включення до порядку денного комісії додаткового питання «Про 

результати діяльності прокуратури на території Чугуївського району» 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного комісії додаткове питання «Про результати 

діяльності прокуратури на території Чугуївського району». 

 

ВИСТУПИЛИ: Галина КУЦЕНКО, секретар ради, яка звернулася до депутатів з проханням 

включити до порядку денного комісії питання «Про затвердження  штатного   розпису 

комунального підприємства «Господар -2». 

Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Олександр ПОЛЬКА та інші депутати, які наголосили, що вони 

наполягають на включенні даного питання до порядку денного комісії.  

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який поставив на 

голосування питання щодо включення до порядку денного комісії додаткового питання «Про 

затвердження  штатного розпису комунального підприємства «Господар -2» 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 



Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного комісії додаткове питання «Про затвердження  

штатного   розпису комунального підприємства «Господар -2». 

 

ВИСТУПИЛИ: Галина КУЦЕНКО, секретар ради, яка звернулася до депутатів з проханням 

включити до порядку денного комісії питання «Про внесення змін до найменування та 

затвердження Статуту КП «Господар-2» Слобожанської селищної ради в новій редакції». 

Віталій ШТЕФАН, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Олександр ПОЛЬКА та інші депутати, які 

наголосили, що вони наполягають на включенні даного питання до порядку денного 

комісії. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який поставив на 

голосування питання щодо включення до порядку денного комісії додаткового питання «Про 

внесення змін до найменування та затвердження Статуту КП «Господар-2» Слобожанської 

селищної ради в новій редакції» 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного комісії додаткове питання «Про внесення змін до 

найменування та затвердження Статуту КП «Господар-2» Слобожанської селищної ради в 

новій редакції». 

 

ВИСТУПИЛИ: Галина КУЦЕНКО, секретар ради, яка звернулася до депутатів з проханням 

включити до порядку денного комісії питання «Про службове відрядження». 

Наталя БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Олександр ПОЛЬКА та інші депутати, які 

наголосили, що вони наполягають на включенні даного питання до порядку денного 

комісії. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який поставив на 

голосування питання щодо включення до порядку денного комісії додаткового питання «Про 

службове відрядження» 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  



 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного комісії додаткове питання «Про службове 

відрядження» Слобожанської селищної ради в новій редакції». 

 

ВИСТУПИЛИ: Галина КУЦЕНКО, секретар ради, яка звернулася до депутатів з проханням 

включити до порядку денного комісії питання «Про розгляд листа Департаменту захисту 

довкілля та природокористування Харківської обласної державної адміністрації від 30.05.2025 

р. №04.01-19/1503». 

Валентина КОРОБКА, Віталій ШТЕФАН, Олександр ПОЛЬКА та інші депутати, які 

наголосили, що вони наполягають на включенні даного питання до порядку денного 

комісії. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який поставив на 

голосування питання щодо включення до порядку денного комісії додаткового питання «Про 

розгляд листа Департаменту захисту довкілля та природокористування Харківської обласної 

державної адміністрації від 30.05.2025 р. №04.01-19/1503» 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного комісії додаткове питання «Про розгляд листа 

Департаменту захисту довкілля та природокористування Харківської обласної державної 

адміністрації від 30.05.2025 р. №04.01-19/1503». 

 

ВИСТУПИЛИ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав у кого ще є питання, чи пропозиції щодо порядку денного комісії?  

Олександр ПОЛЬКА, який самостійно публічно оголосив, що по  питанням №62, 63 та 65 



порядку денного в нього конфлікт інтересів. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій: Ставлю на 

голосування питання «Затвердження порядку денного з додатковими питаннями в цілому». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний на засідання спільної комісії з додатковими 

питаннями в цілому. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення LXIII сесії VIII скликання Слобожанської селищної 

ради від 24 грудня 2024 року №2629-VIII «Про бюджет Слобожанської селищної 

територіальної громади на 2025 рік».  

ДОПОВІДАЄ: Наталія БАРДАКОВА, начальник  фінансового управління Слобожанської 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

ВИСТУПИЛИ: Галина КУЦЕНКО, секретар ради, яка наголосила що питання порядку 



денного з №2 по №9 стосуються внесення змін до Програм, Порядків міської ради та Заходів 

до цих програм, відповідно до попередньо розглянутого питання. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запропонував 

об’єднати питання порядку денного з №2 по №9 у пакетне питання 

Олександр СИДОРЕНКО, Олександр ПОЛЬКА та інші депутати,  які підтримали пропозицію 

Володимира ЮНОШЕВА. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, ставлю на 

голосування питання об’єднати в пакет питання  порядку денного з №2 по №9. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Об’єднати в пакет питання порядку денного з №2 по №9. 

 

СЛУХАЛИ: Пакетне питання порядку денного з №2 по №9: 

№2 «Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2025 рік до Програми соціального захисту 

населення Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки». 

№3 «Про внесення змін до Заходів на 2025 рік до Програми з оздоровлення та відпочинку 

дітей Слобожанської селищної ради на 2022 - 2025 роки». 

№4 «Про внесення змін та доповнень до  Заходів на 2025 рік до Програми фінансової 

підтримки комунальних підприємств  Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки». 

№5 «Про внесення змін та доповнень  до  Заходів на 2025 рік до Програми розвитку та 

реформування  житлово-комунального господарства Слобожанської селищної ради на 2021-

2025 роки».  

№6 «Про внесення змін до Напрямів  діяльності, завдань і заходів до Програми  

природоохоронних заходів   Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки». 

№7 «Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2025 рік  до  Програми                                                                                                                 

природоохоронних   заходів Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки». 

№8 «Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2025 рік до  Програми енергозбереження 

та благоустрою територій населених  пунктів Слобожанської селищної ради на 2021-2025 

роки».  

№9 «Про внесення змін до Заходів на 2025 рік до Програми підтримки підрозділів Збройних 

Сил України, Міністерства внутрішніх справ України, територіальної оборони, добровольчих 

та інших військових формувань  Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області на 2023-2025 роки». 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з даних питань? Та поставив пакетне питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 



члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести питання порядку денного з №2 по №9 в цілому на розгляд на засіданні 

сесії та включити їх до порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження Кодексу етичної поведінки депутатів, посадових осіб, інших  

працівників Слобожанської міської ради та працівників комунальних закладів, установ, 

підприємств створених Слобожанською міською радою. 

ДОПОВІДАЄ: Галина КУЦЕНКО, секретар ради, яка ознайомила присутніх із Кодексу 

етичної поведінки депутатів, посадових осіб, інших  працівників Слобожанської міської ради 

та працівників комунальних закладів, установ, підприємств створених Слобожанською 

міською радою та надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

ВИСТУПИЛИ: Галина КУЦЕНКО, секретар ради, яка наголосила що питання порядку 

денного з №11 по №14 стосуються внесення змін до складу комісій щодо реорганізації 

сільських рад, що увійшли до складу Слобожанської міської ради. 



Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запропонував 

об’єднати питання порядку денного з №11 по №14 у пакетне питання 

Олександр СИДОРЕНКО, Віталій ШТЕФАН, Наталя БУРЯК та інші депутати,  які підтримали 

пропозицію Володимира ЮНОШЕВА. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, ставлю на 

голосування питання об’єднати в пакет питання  порядку денного з №11 по №14. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Об’єднати в пакет питання порядку денного з №11 по №14. 

 

СЛУХАЛИ: Пакетне питання порядку денного з №11 по №14: 

№11 «Про внесення змін до рішення ІІ сесії Слобожанської селищної ради VIІI скликання від 

10 грудня 2020 року №33 - VIІI «Про початок реорганізації Геніївської сільської ради». 

№12 «Про внесення змін до рішення ІІ сесії Слобожанської селищної ради VIІI скликання від 

10 грудня 2020 року №31 - VIІI «Про початок реорганізації Лиманської сільської ради». 

№13 «Про внесення змін до рішення ІІ сесії Слобожанської селищної ради VIІI скликання від 

10 грудня 2020 року №35 - VIІI «Про початок реорганізації Скрипаївської сільської ради». 

№14 «Про внесення змін до рішення ІІ сесії Слобожанської селищної ради VIІI скликання від 

10 грудня 2020 року №34 - VIІI «Про початок реорганізації Шелудьківської сільської ради».  

ДОПОВІДАЄ: Галина КУЦЕНКО, секретар ради, надала пояснення стосовно даних питань. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з даних питань? Та поставив пакетне питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 



«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести питання порядку денного з №11 по №14 в цілому на розгляд на засіданні 

сесії та включити їх до порядку денного сесії. 

 

ВИСТУПИЛИ: Яна ХАБАРОВА, керуюча справами (секретар) виконавчого комітету міської 

ради, яка наголосила що питання порядку денного з №15 по №27 стосуються внесення змін до 

назв підприємств, установ, відділів ради у зв’язку із зміною назви ради. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запропонував 

об’єднати питання порядку денного з №15 по №27 у пакетне питання 

Валентина КОРОБКА, Олег ПОНОМАРЕНКО, Наталя БУРЯК та інші депутати,  які 

підтримали пропозицію Володимира ЮНОШЕВА. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, ставлю на 

голосування питання об’єднати в пакет питання  порядку денного з №15 по №27. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Об’єднати в пакет питання порядку денного з №15 по №27. 

 

СЛУХАЛИ: Пакетне питання порядку денного з №15 по №27: 

№15 «Про затвердження положень про структурні підрозділи апарату Слобожанської міської 

ради».  

№16 «Про внесення змін до найменування та положення про Відділ культури, туризму, молоді 

та спорту Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області та 

затвердження його в новій редакції». 

№17 «Про внесення змін до найменування та положення про Відділ освіти Слобожанської 

селищної ради Чугуївського району Харківської області та затвердження його в новій 

редакції». 

№18 «Про внесення змін до найменування та положення про Службу у справах дітей 

Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області та затвердження його 

в новій редакції». 

№19 «Про внесення змін до найменування та положення про Фінансове управління 

Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області та затвердження його 

в новій редакції». 

№20 «Про внесення змін до найменування та положення Комунальної установи «Центр 

професійного розвитку педагогічних працівників» Слобожанської селищної ради 

Чугуївського району Харківської області та затвердження його в новій редакції». 



№21 «Про внесення змін до найменування та положення  відділу Центр надання 

адміністративних послуг Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської 

області  та затвердження  його в новій редакції». 

№22 «Про внесення змін до найменування та Положення комунальної установи «Місцева 

пожежна охорона Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області» та 

затвердження його в новій редакції». 

№23 «Про внесення змін до найменування та Положення Комунальної установи «Центр 

надання соціальних послуг» Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської 

області та затвердження його в новій редакції». 

№24 «Про внесення змін до структури виконавчого органу Слобожанської міської ради». 

№25 «Про внесення змін до найменування та затвердження Статуту Комунального 

некомерційного підприємства «Слобожанська лікарня» Слобожанської селищної ради в новій 

редакції». 

№26 «Про затвердження Статуту Комунального Підприємства «Донець» в новій редакції». 

№27 «Про затвердження Статуту Комунального підприємства «Комунальник» в новій 

редакції».  

ДОПОВІДАЄ: Яна ХАБАРОВА, керуюча справами (секретар) виконавчого комітету міської 

ради, надала пояснення стосовно даних питань. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з даних питань? Та поставив пакетне питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести питання порядку денного з №15 по №27 в цілому на розгляд на засіданні 

сесії та включити їх до порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження переліку адміністративних послуг відділу Центр надання 

адміністративних послуг Слобожанської  міської ради Чугуївського району Харківської 

області в новій редакції.  

ДОПОВІДАЄ: Олена ПІЛАТ, начальник відділу ЦНАП Слобожанської міської ради, яка 

надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставила дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  



 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження регламенту відділу Центр надання адміністративних послуг 

Слобожанської  міської ради Чугуївського району Харківської області в новій редакції. 

ДОПОВІДАЄ: Олена ПІЛАТ, начальник відділу ЦНАП Слобожанської міської ради, яка 

надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставила дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення LIX cесії Слобожанської селищної ради VIIІ 

скликання від 07.11.2024 №2514-VIIІ «Про прийняття зі спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Харківської області до комунальної власності Слобожанської 

селищної територіальної громади двох мультифункціональних спортивних майданчика у 

рамках реалізації проекту «Здорова Україна» (зі змінами). 

ДОПОВІДАЄ: Тетяна КОЛОБОВА, головний спеціаліст відділу економічного розвитку, 

комунальної та інвестиційної діяльності міської ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання. 



ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про  внесення змін до рішення ХХІІ сесії Слобожанської селищної ради VIII 

скликання від 03.02.2022 року № 1229-VIII «Про початок розробки проєкту Стратегії розвитку 

Слобожанської селищної територіальної громади на період до 2027 року» (зі змінами). 

ДОПОВІДАЄ: Тетяна КОЛОБОВА, головний спеціаліст відділу економічного розвитку, 

комунальної та інвестиційної діяльності міської ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 



СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми комплексного відновлення території Слобожанської 

міської територіальної громади Чугуївського району Харківської області (її частини). 

ДОПОВІДАЄ: Тетяна КОЛОБОВА, головний спеціаліст відділу економічного розвитку, 

комунальної та інвестиційної діяльності міської ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про схвалення проєкту Договору про припинення співробітництва 

територіальних громад у формі делегування виконання окремих завдань. 

ДОПОВІДАЄ: Олена РЄПНІКОВА, начальник відділу з питань правової роботи, запобігання 

та виявлення корупції міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 



ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження Протоколу про узагальнення результатів громадського 

обговорення проєкту рішення Слобожанської селищної ради «Про припинення юридичної 

особи Комунального закладу «Нижньобишкинська загальноосвітня школа І–ІІ ступенів» 

Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області шляхом ліквідації». 

ДОПОВІДАЄ: Костянтин РУДЕНКО, начальник відділу освіти Слобожанської міської ради, 

який надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про припинення юридичної особи Комунального закладу «Нижньобишкинська 

загальноосвітня школа І-ІІ ступенів» Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області шляхом ліквідації. 

ДОПОВІДАЄ: Костянтин РУДЕНКО, начальник відділу освіти Слобожанської міської ради, 

який надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 



«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

ВИСТУПИЛИ: Олександр ПОЛЬКА, який зазначив, що питання порядку денного з №36 по 

№46 стосуються передачі земельних ділянок у приватну власність, на яких розташовані 

приватні будинки та запропонував об’єднати їх у пакетне питання. 

Олександр БІЛЕВІЧ, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ та інші депутати,  які підтримали пропозицію 

Олександра ПОЛЬКА. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, ставлю на 

голосування питання об’єднати в пакет питання  порядку денного з №36 по №46. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Об’єднати в пакет питання порядку денного з №36 по №46. 

 

СЛУХАЛИ: Пакетне питання порядку денного з №36 по №46: 

№36 «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ШЕЛУДЬКУ Ігору 

Миколайовичу».  

№37 «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. БУРИКІНУ Сергію 

Павловичу». 

№38 «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. КРИШТОПІ Любові Іванівні». 

№39 «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. НАРОЖНІЙ Руфіні Сергіївні». 

№40 «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ЧУДНОМУ Михайлу 

Степановичу». 

№41 «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. МИСЬКО Тамарі Дмитрівні». 

№42 «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. КРИВОШЕЯ Дмитру 

Олександровичу». 

№43 «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ЛИМАРУ Геннадію 

Васильовичу». 

№44 «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. МИХАЙЛІВСЬКІЙ 

Олександрі Миколаївні». 

№45 «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ШТЕФАН Тетяні Миколаївні». 

№46 «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. КОМЕНДАНТУ Сергію 



Михайловичу». 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, надала пояснення стосовно даних питань. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з даних питань? Та поставив пакетне питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести питання порядку денного з №36 по №46 в цілому на розгляд на засіданні 

сесії та включити їх до порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про виділення в натурі (на місцевості) земельної частки (паю) з кадастровим 

номером 6321783000:02:000:1019. 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, надала пояснення стосовно даних питань. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 



 

СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації з нормативної грошової оцінки 

земельної ділянки з кадастровим номером 6321782000:01:005:0125. 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації з нормативної грошової оцінки 

земельної ділянки з кадастровим номером 6321782000:01:005:0130. 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 



ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації з нормативної грошової оцінки 

земельної ділянки з кадастровим номером 6321782000:01:005:0119. 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки з 

кадастровим номером 6321782000:01:005:0130. 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Віталій ШТЕФАН, Олександр ПОЛЬКА, які запропонували надати в оренду 

гр. ШАДМАНОВУ Тимуру Мусадиновичу земельну ділянку за кадастровим номером 

6321784500:01:000:0015 за цільовим призначенням для сінокосіння і випасання худоби, землі 

сільськогосподарського призначення, загальною площею 3,0000 га, яка розташована на 

території Слобожанської міської ради Чугуївського району Харківської області, терміном на 

7 (сім) років та встановити ставку орендної плати за користування земельною ділянкою в 

розмірі % від нормативної грошової оцінки земельної ділянки. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запитав: У кого 

ще є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 



«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки АТ 

«ХАРКІВОБЛЕНЕРГО» в с.Шелудьківка на розі вул.Садової та вул.Вишневої. 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання.  

ВИСТУПИЛИ: Віталій ШТЕФАН, Олександр БІЛЕВІЧ, які запропонували надати в оренду 

ТОВ «НАУКОВО-ВИРОБНИЧА КОМПАНІЯ «КВАДРАТ»  земельну ділянку за кадастровим 

номером 6321782000:01:005:0130 за цільовим призначенням для розміщення та експлуатації 

основних, підсобних і допоміжних будівель та споруд підприємств переробної, 

машинобудівної та іншої промисловості, включаючи об’єкти оброблення відходів, зокрема із 

енергогенеруючим блоком, загальною площею 0,7491 га, яка розташована в с.Занки, 

вул.Станційна, 15-К на території Слобожанської міської ради Чугуївського району 

Харківської області, терміном на 10 (десять) років та встановити ставку орендної плати за 

користування земельною ділянкою в розмірі 12 % від нормативної грошової оцінки земельної 

ділянки. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запитав: У кого 

ще є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельних ділянок АТ 

«ХАРКІВОБЛЕНЕРГО» в с.Шелудьківка по вул.Вишневій. 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 



ВИСТУПИЛИ: Віталій ШТЕФАН, Олександр БІЛЕВІЧ, які запропонували надати в оренду 

ТОВ «НАУКОВО-ВИРОБНИЧА КОМПАНІЯ «КВАДРАТ»  земельну ділянку за кадастровим 

номером 6321782000:01:005:0130 за цільовим призначенням для розміщення та експлуатації 

основних, підсобних і допоміжних будівель та споруд підприємств переробної, 

машинобудівної та іншої промисловості, включаючи об’єкти оброблення відходів, зокрема із 

енергогенеруючим блоком, загальною площею 0,7491 га, яка розташована в с.Занки, 

вул.Станційна, 15-К на території Слобожанської міської ради Чугуївського району 

Харківської області, терміном на 10 (десять) років та встановити ставку орендної плати за 

користування земельною ділянкою в розмірі 12 % від нормативної грошової оцінки земельної 

ділянки. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запитав: У кого 

ще є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації 

земель під об’єктами культурної спадщини місцевого значення (братськими могилами). 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, надала пояснення стосовно даних питань. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 



члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про передачу земельної ділянки за кадастровим номером 6321787000:01:002:0389 

в оренду гр. СЕМЕНКУ Михайлу Борисовичу. 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Олександр ПОЛЬКА, Віталій ШТЕФАН, Олександр БІЛЕВІЧ, які 

запропонували надати гр. СЕМЕНКУ Михайлу Борисовичу в оренду земельну ділянку в 

комплексі з розташованим на ній водним об’єктом  кадастровий номер 

6321787000:01:002:0389, загальною площею 21,0190 га, в тому числі під озером (водний 

простір) – 11,1307 га, за цільовим призначенням 10.07 Для рибогосподарських потреб, 

розташовану за межами населених пунктів біля с.Шелудьківка на території Слобожанської 

міської ради Чугуївського району Харківської області, терміном на 10 років та встановити 

ставку орендної плати: за земельну ділянку у розмірі 7 % НГО одиниці площі ріллі по 

Харківській області у сумі 55832,29 гривень (п’ятдесят п’ять тисяч вісімсот тридцять дві 

гривні 29 копійок) на рік, з 01.01.2026 року орендна плата складає 7% від нормативної 

грошової оцінки земельної ділянки, що становить 34729,66 грн на рік; за водний об’єкт у 

розмірі 6699 гривень 15 коп. (шість тисяч шістсот дев’яносто дев’ять гривень 15 копійок) на 

рік. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запитав: У кого 

ще є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про передачу земельної ділянки за кадастровим номером 6321782001:01:003:0087 

в оренду гр. СЛЮСАР Інні Володимирівні. 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Олександр ПОЛЬКА, Віталій ШТЕФАН, Олександр БІЛЕВІЧ, які 

запропонували надати кадастровий номер 6321782001:01:003:0087 площею 0,0529 га за 



цільовим призначенням 03.07 Для будівництва та обслуговування будівель торгівлі, 

розташовану за адресою: с.Геніївка, вул.Спортивна, 2 на території Слобожанської міської ради 

Чугуївського району Харківської області, терміном на 10 (десять) років та встановити ставку 

орендної плати: в розмірі 12 % від нормативної грошової оцінки земельної ділянки за 0,0105 

га та 3 % від нормативної грошової оцінки земельної ділянки за 0,0424 га. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запитав: У кого 

ще є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін до діючого договору оренди земельної ділянки від 17.06.2010 

року. 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 



порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін до діючого договору оренди земельної ділянки від 23.05.2007 

року. 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін до діючого договору оренди земельної ділянки від 08.04.2008 

року. 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 



«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про розгляд заяви гр. СЛЮСАР Інни Володимирівни. 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про розгляд заяви гр. ПОЛЬКА Миколи Миколайовича. 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Олександр ПОЛЬКА, який самостійно публічно оголосив, що по даному 

питанню в нього конфлікт інтересів. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запитав: У кого 

є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 



«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про розгляд заяви гр. ПОЛЬКА Олександра Миколайовича. 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Олександр ПОЛЬКА, який самостійно публічно оголосив, що по даному 

питанню в нього конфлікт інтересів. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запитав: У кого 

є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про розгляд заяви гр. ШРАМКО Карини Вікторівни. 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 



«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

СЛУХАЛИ: Про надання згоди на реконструкцію будівлі сільськогосподарського 

призначення по вул.Миру, 52-А в с.Черкаський Бишкин. 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Олександр ПОЛЬКА, який самостійно публічно оголосив, що по даному 

питанню в нього конфлікт інтересів. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запитав: У кого 

є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки з подальшою передачею в оренду гр. ДУЦЬКОМУ Віталію Сергійовичу. 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 



«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації масиву земель сільськогосподарського призначення. 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земельної ділянки з кадастровим номером 6321782000:01:000:0545. 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 



Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про контроль за виконанням умов договору оренди земельної ділянки за 

кадастровим номером 6321782704:01:001:0026. 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про контроль за виконанням умов договору оренди земельних ділянок від 

04.09.2017 року. 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 



комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про припинення права користування земельною ділянкою з кадастровим 

номером 6321783000:02:000:1332. 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про результати діяльності прокуратури на території Чугуївського району. 

ДОПОВІДАЄ: Галина КУЦЕНКО, секретар ради, яка ознайомила присутніх з інформацією, 

наданою Чугуївською окружною прокуратурою та запропонувала Інформацію Чугуївської 

окружної прокуратури про результати діяльності прокуратури  на території Чугуївського 

району прийняти до відома. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 



«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження  штатного   розпису комунального підприємства «Господар -

2». 

ДОПОВІДАЄ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, 

начальник відділу ЖКГ, благоустрою, транспорту, містобудування та архітектури міської 

ради, який надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін до найменування та затвердження Статуту КП «Господар-2» 

Слобожанської селищної ради в новій редакції. 

ДОПОВІДАЄ: Яна ХАБАРОВА, керуюча справами (секретар) виконавчого комітету міської 

ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 



захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про службове відрядження. 

ДОПОВІДАЄ: Галина КУЦЕНКО, секретар ради, яка надала пояснення стосовно данного 

питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про розгляд листа Департаменту захисту довкілля та природокористування 

Харківської обласної державної адміністрації від 30.05.2025 р. №04.01-19/1503. 

ДОПОВІДАЄ: Інна РУДЧЕНКО, спеціаліст І категорії відділу з земельних та екологічних 

питань міської ради, яка ознайомила присутніх з листом та надала пояснення стосовно даного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: Олександр ПОЛЬКА, Віталій ШТЕФАН та інші депутати, які запропонували 

надати відповідь Департаменту захисту довкілля та природокористування Харківської 

обласної державної адміністрації щодо не погодження створення об’єктів ПЗФ в 



запропонованій конфігурації та площах, без проведення інвентаризації земель та вилучення 

земель приватної власності, оскільки запроектовані ландшафтні заказники представлені не 

тільки землями комунальної власності. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запитав: У кого 

є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 4 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ, Олег 

ПОНОМАРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 5 (Олександр ПОЛЬКА, Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, 

Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 (Валентина КОРОБКА, Вікторія ДЗЮБА, Олександр СИДОРЕНКО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Відділу з земельних та екологічних питань міської ради підготувати та 

направити відповідь до Департаменту захисту довкілля та природокористування Харківської 

обласної державної адміністрації із урахуванням пропозиції депутатів міської ради. 

 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій: Порядок денний 

комісії вичерпано, дякую усім за співпрацю. 

 

Голова спільного засідання комісій                                                                Володимир ЮНОШЕВ 

                                                                         

Секретар спільного засідання комісій                                                         Вікторія ДЗЮБА 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



СПИСОК 

депутатів присутніх та відсутніх на спільному засіданні постійних депутатських комісій 

19 червня 2025 року 

 

Комісія з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці, торгівлі, громадського харчування та сфери послуг: 

Присутні: 

1. Володимир ЮНОШЕВ 

2. Валерій АФАНАСЕНКО 

3. Олександр КУХЛЄЄВ 

4. Олег ПОНОМАРЕНКО 

Відсутні: 

1. Людмила ТОМАШЕВСЬКА  

 

Комісія з гуманітарних питань: 

Присутні: 

1. Валентина КОРОБКА 

2. Вікторія ДЗЮБА 

3. Олександр СИДОРЕНКО 

Відсутні: 

1. Юлія БІЛА 

2. В’ячеслав  РИЛЬЦЕВ 

 

Комісія з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлового 

господарства, земельних відносин та екології: 

Присутні: 

1. Олександр ПОЛЬКА 

2. Олександр БІЛЕВІЧ 

3. Наталія БУРЯК  

4. Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ 

5. Віталій ШТЕФАН 

Відсутні: 

1. Геннадій ШПАК 

 

 

Мандатна комісія, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку: 

Присутні:  

1. Володимир ЯГОВКІН  

2. Микола СТЕБЛО 

3. Інна ЛИСАК 

Відсутні: 

1. Роман ДЕСЯТНИК 

2. Володимир РІЗВАН 

3. Самвел КАРГАНЯН 

4. Валерія СТЕБЛО 

 

 

 

Голова спільного засідання комісій                                                                Володимир ЮНОШЕВ 

                                                                         

Секретар спільного засідання комісій                                                          Вікторія ДЗЮБА 


